
آرمان ملی: مشکلات مالیاتی باشگاه های سرخابی پایتخت 
خصوصا استقلال هنوز ادامه دارد و حساب های این باشگاه 

مسدود است. 
   مشکل استقلال 

در ادامه مشکلات باشگاه استقلال، حساب این باشگاه به 
دلیل بدهی مالیاتی بسته شده است. هفته گذشته خبرآنلاین 
نوشت: در حالی که باشگاه استقلال این روزها به دلیل تأمین 
منابع نشدن مالی با مشکلات زیادی در نقل وانتقالات و اعتصاب 
تمرینات از سوی بازیکنان روبه روست، خبر می رسد که حساب 
این باشگاه نیز مسدود شده است. ظاهراً حساب استقلال به 
دلیل بدهی به اداره مالیات مسدود شده است تا به مشکلات این 

باشگاه افزوده شود. 
   مشکل پرسپولیس

پس از تسویه حساب باشگاه پرسپولیس با برانکو ایوانکوویچ و 
دستیارانش، این مربی کروات از پرسپولیس خواست که با توجه 
به مفاد قرارداد، مالیات دستمزد او توسط باشگاه پرداخت شود و 
برگه تسویه حساب به دستش برسد. از این رو مدیران پرسپولیس 
در آخرین مذاکرات خود با سرمربی کروات، به او قول دادند که 
به زودی مشکل مالیاتی او را حال کنند اما میزان بدهی مالیاتی 
برانکو چقدر است؟ ایسنا 7 خرداد نوشت: بر اساس اطلاعاتی که 
منابعی در باشگاه پرسپولیس در اختیار ایسنا قرار دادند، در آبان  
ماه سال ١٣٩٩، اداره مالیات بدهی حدود ٣ میلیارد تومانی را که 
مربوط به دستمزد برانکو بود به باشگاه پرسپولیس اعلام می کند، 
نکته جالب اینجاست که به خاطر پرداخت نشدن بدهی مالیاتی 
طی حدود چهار سال حضور برانکو در پرسپولیس، به اصل بدهی 
حدود ٣ میلیارد و ۵٠٠ میلیون هم جریمه اضافه شده بود؛ یعنی 
تا پیش از اینکه برانکو یک میلیون و ١۵٠ هزار یوروی پایانی 
قراردادش را - که در اواسط سال ٩٩ پرداخت شد-  بگیرد، حدود 
۶ میلیارد و ۵٠٠ میلیون تومان بدهی مالیاتی داشت. از قرار 
معلوم طی چهار سال حضور این مربی کروات در ایران، هر زمانی 
که نیاز به خروج از کشور داشت، پرسپولیسی ها مبلغ اندکی را 
به عنوان علی الحساب پرداخت می کردند تا مشکلی برای خروج 
برانکو ایجاد نشود اما هیچگاه مالیات قرارداد او - که پرداخت آن 
بر عهده باشگاه بود - تسویه نشده است. این ۶ میلیارد و ۵٠٠ 
میلیون تومان صرفا مربوط به دریافتی های برانکو تا پایان سال 
١٣٩٨ است و بابت دریافت یک میلیون و ١۵٠ هزار یورویی که 
در سال ١٣٩٩ دریافت کرده باید مجدداً مالیات پرداخت شود. 

بر اساس قوانین مالیاتی به پرداختی آخر پرسپولیس به برانکو، 
حدود ١7٢ هزار و ۵٠٠ یورو با نرخ رسمی بانک مرکزی در سال 
٩٩ مالیات تعلق می گیرد. این یعنی پرسپولیسی ها برای این 
مبلغ هم حدود ۴ میلیارد و ۵٠٠ میلیون تومان باید مالیات 

بدهند. 
   وضعیت مشترک 

 حساب باشگاه استقلال به دلیل بدهی مالیاتی بسته 
شده و تا این مشکل بر طرف نشود، باشگاه نمی تواند از سوی 
اسپانسر پولی دریافت کند. فارس نوشت: طی روزهای اخیر 
برخی مدیران استقلال برای رفع این مشکل تلاش کردند، اما 
نتیجه ای نداد و حالا در برنامه ریزی جدید قرار است مدیران 
دیگری از این باشگاه به حل مشکل بپردازند. در همین راستا 
گفته می شود قرار است در جلسه ای با مدیران ارشد وزارت 
دارایی، درخواست صدور مجوز جهت تسویه حساب مالیاتی 
آبی ها مطرح شود و مدیران استقلال امیدوارند از این طریق 
بتوانند حساب باشگاه را باز کنند. بدهی مالیاتی باشگاه 
استقلال از ادوار گذشته حدود ٢77 میلیارد بوده که این مبلغ 
در سال قبل به حدود ٣٣ میلیارد کاهش یافت. در این بین 
گفته می شود چندی پیش مبلغ ۵ میلیارد تومان به حساب 
استقلال برای پرداخت حقوق پرسنل واریز شده بود اما در 
همان زمان این پول توسط اداره مالیات برداشت شد. به این 
ترتیب در حال حاضر استقلال حدود ٢7 میلیارد تومان بدهی 
مالیاتی دارد و مدیریت باشگاه امیدوار است طی هماهنگی با 
وزارت دارایی هرچه زودتر این مشکل برطرف و تا روز سه شنبه 
حساب بسته شده، باز شود. طبق وعده علی خطیر، قرار است 
بازیکنان تیم روز سه شنبه بخشی از مطالبات شان را دریافت 
کنند. تیم فوتبال استقلال روز جمعه ١٣ مرداد، در اولین هفته 

لیگ بیست و سوم مهمان صنعت نفت آبادان است. 
   پیگیری مالیاتی

طی روزهای اخیر و به ویژه پس از مطرح شدن بحث سقف 
بودجه این شایعه مطرح شد که استقلال و پرسپولیس برای 
کاهش مشکلات مالی خود و همچنین راهکاری برای حل 
دغدغه قانونی میزان هزینه هایشان در فصل آینده، می خواهند 
از کمک مالی هواداران متمول خود استفاده کرده و برخی 
بازیکنان را با استفاده از بودجه آنها خریداری کنند. در واقع 
بخش اعظمی از پول این نفرات توسط هواداران پرداخت 
می شود و هیچ پولی از حساب باشگاه کم نمی شود ولی از قرار 

معلوم فدراسیون فوتبال و ارگان های مالیاتی کشورمان این کار 
را جرم می دانند و قرار شده با آن برخورد جدی شود. بر اساس 
قانون، رقم قرارداد همه بازیکنان و مربیان باید به طور دقیق در 
سازمان لیگ ثبت شده و به رویت و تایید فدراسیون فوتبال هم 
برسد روی همین اصل اگر مبلغ دریافتی یک فوتبالیست به طرز 
قابل ملاحظه ای کمتر از حد مورد نظر ثبت شده باشد قضیه در 
بخش های نظارتی فدراسیون و سازمان لیگ بررسی می شود 
و اگر تحقیقات نشان بدهد که مبلغی خارج از حساب رسمی 
باشگاه به حساب این بازیکن واریز شده است، قضیه به اطلاع 
عوامل انتظامی و مالیاتی کشور رسانده می شود چون طبق قانون 
این کار فرار مالیاتی محسوب می شود. مدیران فدراسیون تاکید 
دارند چنین کاری در قوانین کشور جرم است و اجازه انجام آن 
را نمی دهند چون قراردادها باید به صورت رسمی ثبت شده و 
به ازای آن مالیات گرفته شود. علاوه بر آن باید مشخص شود 
که کدام تیم سقف قرارداد را رعایت نمی کند. اینطور که یکی از 
مدیران فدراسیون به خبرورزشی گفت، اگر لازم باشد از بانک 
مرکزی ارگان های نظارتی و پلیس هم کمک گرفته خواهد شد 
چون پرداخت مطالبات یک بازیکن توسط هواداران پولدار کاملًا 
مشکوک است چون اولا مشخص نیست این طرفدار چگونه 
حاضر می شود میلیاردها تومان را بدون هیچ چشم داشتی 
بپردازد و در ثانی بابت چنین گردش مالی، مالیاتی پرداخت 
نمی شود و این مسأله طبق قانون، جرم است و هر کدام از 
بازیکنان استقلال پرسپولیس یا سایر تیم ها چنین کاری را انجام 
بدهند و قضیه اثبات شود به اداره مالیات و البته دادسرا معرفی 
خواهند شد. البته باشگاه ها هم به عنوان بنگاه های متخلف در 
صورت اثبات چنین مسأله ای به مراجع قانونی معرفی می شوند 
بنابراین اگر پولی از طرفداران خود گرفته و آن را به طور رسمی 
در دفتر باشگاه ثبت نکرده اند، باید آن را پس بدهند. قبلًا شایعه 
شده بود یک هوادار متمول استقلال پرداخت قرارداد علیرضا 

بیرانوند در صورت پیوستن به این تیم را بر عهده گرفته است. 
   حل مشکل پرسپولیس

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس صبح امروز اعلام 
کرد که این باشگاه بدهی مالیاتی برانکو ایوانکوویچ را پرداخت 
کرده و این مربی کروات دیگر مشکلی از این بابت ندارد. برانکو 
ایوانکوویچ در گفت وگو با ایسنا، با تایید این خبر اظهار کرد: آقای 
درویش مالیات قرارداد من را پرداخت کردند. حالا می توانم با 

خیال راحت به ایران سفر کنم و از سفرم لذت ببرم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
فارس: مدافع فصل گذشته تیم استقلال که تا این لحظه 
جایی در تیم فصل جدید ندارد، امروز با انتشار متنی در 
فضای مجازی مدعی شد با یک تیم خارجی به توافق رسیده 
اما در صورتی که باشگاه استقلال خواهان عقد قرارداد با او 
باشد بر اساس توافقی که با طرف خارجی داشته می تواند 
قرارداد داخلی بسته شده را فسخ کند و به جمع آبی ها 
برگردد. این درحالیست که غلامی در تمرینات پیش فصل 
استقلال تاکنون حضور نداشته و حتی در صورت اضافه شدن 
به جمع شاگردان نکونام برای رسیدن به آمادگی لازم کار 
زیادی دارد. با این حال گفته می شود غلامی در مذاکره با 
مدیریت باشگاه استقلال حاضر به کم کردن رقم پشنهادی 
و عقد قرارداد با مبلغ جدید شده، مدیریت باشگاه نیز روی 
این مساله حساب کرده بود اما پس از این توافق، بازیکن برای 
عقد قرارداد جدید مبلغی بسیار بالاتر از رقم توافق شده 
را درخواست و اعلام می کند که حاضر به کم کردن رقم 

پیشنهادیِ جدیدش نیست.

بیــن المــلل 
  سرمربی رئال مادرید با وجود شکست سنگین در ال 
کلاسیکوی دوستانه از عملکرد شاگردانش راضی است. به 
گزارش  اسپورت، رئال مادرید در دیداری دوستانه در اردوی 
آمریکا به مصاف بارسلونا رفت و با سه گل شکست خورد. کارلو 
آنچلوتی باوجود شکست سنگین رئال از عملکرد شاگردانش 
در این بازی راضی است. سرمربی رئال مادرید گفت: شکست 
تلخی بود. شکست همیشه تلخ است آن هم اگر در ال 
کلاسیکو باشد اما باید گفت که ما باوجود آن که در این بازی 
شکست خوردیم اما بازی بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم.  
او ادامه داد: این بازی نکات مثبت زیادی داشت. بازی خوبی 
بود و به خوبی روی حریف فشار آوردیم. فرصت های خوبی 
را روی دروازه حریف خلق کردیم اما به گل نرسیدیم. نکته 
منفی این که روی توپ های ثابت خوب نبودیم. بازی سراسر 
هجومی ما تاوان هم داشت و باعث شد تا دو بار در دقایق پایانی 
دروازه ما باز شود. ما در بازی های دوستانه در حال آزمایش 
کردن بازیکنان هستیم. مودریچ غایب بود و اگر حضور داشت 
ضربه پنالتی را می زد. وینیسیوس و رودریگو هم می توانند 
ضربه پنالتی بزنند. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید ادامه داد: 
ما در این بازی ۵ توپ به تیر دروازه زدیم که این در دوران 
سرمربیگری من اتفاقی نادر بوده است و نشان می دهد که ما 
بد شانس بوده ایم. انگار که دیوار و مانعی برابر دروازه بارسلونا 
بود که اجازه نمی داد دروازه آنها باز شود. بازی خوبی بود هر 

چند که ما در آن شکست خوردیم.

پشت پرده خط خوردن ستاره 
 تیم ملی بسکتبال

ایسنا: لیست ١۵ نفره تیم ملی بسکتبال 
ایران برای جام جهانی در حالی منتشر شد که 
خط خوردن نام یک ملی پوش، شائبه هایی را 
به همراه داشت. روز 7 مرداد ١۴٠٢، هاکان 
دمیر سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران، لیست 
نهایی و مد نظر خود برای حضور در جام جهانی 
٢٠٢٣ را در حالی اعلام کرد که خط خورذدن 
محمد جمشیدی، از نکات مهم این لیست 
بود.  البته خط خوردن جمشیدی تنها نکته 
این لیست نیست و کنار گذاشتن نفراتی چون 
رسول مظفری هم موضوعی بود که باعث شد به 
برخی از حواشی و شائبه ها در تیم ملی بسکتبال 
ایران دامن زده شود. موضوع از آنجایی شروع 
می شود که پس از حضور تیم ملی بسکتبال 
ایران در اردوی ترکیه، ناگهان ارسلان کاظمی 
و رسول مظفری به دلیل آنچه که از سوی 
فدراسیون بسکتبال مصدومیت اعلام شد، 
به کشور بازگشتند تا به صورت انفرادی در 
ایران تمرین کنند. با این حال اما شائبه هایی 
مطرح شد که ادعای فدراسیون بسکتبال مبنی 
بر مصدومیت این نفرات را رد می کند. طبق 
شنیده ها گویا »هاکان دمیر« از نحوه تمرین 
کردن برخی ملی پوشان و رفتار غیرحرفه ای آنها 
در اردو ناراحت بوده و همین امر باعث شده تا 
عذر آنها از اردوی تیم ملی را بخواهد. البته گفته 
می شود که پا در میانی بزرگان تیم و فدراسیون 
باعث شده تا ارسلان کاظمی مجددا در لیست 
نهایی قرار بگیرد، اما رسول مظفری که پای 
ثابت تیم ملی در این سال ها بود، شانس حضور 
مجدد در لیست نهایی را از دست داد،  اما موضوع 
مهمی که از روزشنبه خبرساز شد، کنار گذاشتن 
محمد جمشیدی ستاره این سال های تیم ملی 
بسکتبال از لیست نهایی تیم بود؛ اتفاقی که حتی 
باعث شد برخی ملی پوشان مثل بهنام یخچالی 
نیز با انتشار تصاویر و متن هایی، به حمایت از او 
بپردازند.  بدون شک خط خوردن بازیکنی چون 
محمد جمشیدی که سال ها در سطح ملی بازی 
کرده و از ستاره های بسکتبال آسیا به شمار 
می رود، نمی تواند مباحث فنی باشد و شنیده 
می شود ایجاد نظم و هماهنگی بیشتر در تیم، از 
اهداف اصلی دمیر برای این تصمیم بوده که در 

نوع خود قابل تامل است.

خارج ازمستطیل سبز

تمایل رپر معروف به خرید تاتنهام 
جی زی، رپر معروف آمریکایی، علاقه مند به 
خرید باشگاه لیگ برتری تاتنهام هاتسپر است. 
 )Jay-Z( به گزارش دیلی اکسپرس، جی زی
خواننده رپ ۵٣ ساله که نام اصلی او شاون کوری 
کارتر است، یکی از شناخته شده ترین هنرمندان 
رپ در جهان است. او که قبلًا در سال ٢٠١٠ به 
خرید آرسنال ابراز علاقه کرده بود حالا به دنبال 
خرید تاتنهام است. در روزهای اخیر گزارش شده 
است که جی زی رهبری گروهی از سرمایه گذاران 
آمریکایی را برای خرید باشگاه تاتنهام بر عهده 
دارد. در حال حاضر سرمایه گذاران آمریکایی 
در باشگاه هایی چون منچستریونایتد، لیورپول و 
چلسی حضور دارند و حالا به سراغ تاتنهام رفتند. 
تخمین زده می شود که اسپرز ٢.٨ میلیارد دلار 
ارزش داشته باشد و مالک آنها جو لوئیس در حال 
حاضر با اتهامات مربوط به تجارت داخلی در 

ایالات متحده مواجه شده است.

خبـــــر

فقر مهاجم در فوتبال ایران 

در خصوص گروهی که تیم ملی فوتبال ایران در مرحله 
مقدماتی انتخابی جام جهانی ٢٠٢۶ و جام ملت های 
آسیا ٢٠٢7 جایی خوانده بودم ایران در گروه مرگ قرار 
گرفته است. همگروهی با ازبکستان، ترکمنستان و برنده 
هنگ کنگ و بوتان، اصلا سخت نیست چه رسد به اینکه 
گروه مرگ باشد. تیم ملی ۶ دوره به جام جهانی صعود کرده 
و به دنبال آن است تا بتواند به مرحله حذفی جام جهانی 
برسد. چنین تیمی که نباید نگران صعود به مرحله نهایی 
جام جهانی باشد. اگر نتوانیم به جام جهانی ٢٠٢۶ صعود 
کنیم که بهتر است در این فوتبال را تخته کنیم. تیم ملی 
ایران باید بهترین امکانات را به همراه آرامش داشته باشد. 
برای تیمی که مملو از بازیکنان مستعد است اصلا نباید 
کار صعود به هفته های پایانی کشیده شود. با ظرفیتی 
که داریم به دلیل وجود استعدادهای متعدد اصلا نباید 
دلواپس صعود باشیم. البته باید راه درآمدزایی را از فوتبال 
بدانیم. با انضباط در تمامی موارد از جمله باشگاه داری، حل 
مشکلات اقتصادی، امکان بهره برداری از بازیکنان مستعد 
فراهم خواهد شد. برای رسیدن به بالاترین سطح چاره ای 
جز حل مشکلات ساختاری نداریم. موظف هستیم کلاس 
کاری امکانات خود را بالا ببریم. اگر این قبیل مشکلات را 
حل کنیم مطمئن باشید دو تا سه تیم ملی خواهیم داشت و 
می توانیم با استفاده از استعدادهای خود، نتایجی شگرف را 
در جام ملت ها و جام جهانی کسب کنیم. یک سری چیزها 
در ذهن است که تبدیل به آرزو می شود، اگر زمان رسیدن 
به آن آرزو طولانی شود تبدیل به رؤیا خواهد شد. نزدیک به 
۵٠ سال است که رویای صعود به المپیک داریم و برای آنکه 
چنین رؤیایی را به حقیقت مبدل کنیم، نیاز به رعایت موارد 
مختلفی داریم. معضل اصلی تیم امید این است که باشگاه ها 
تفاقی نمی افتد و  به این تیم بازیکن نمی دهند. چنین ا
بازیکنان فرصت نمی کنند تا در کنار هم به هماهنگی 
برسند. اگر در تقویم مسابقات، برنامه های اردویی بگنجانیم 
و حتی بازی های تدارکاتی علاوه بر بازی های فیفادی برای 
تیم امید در نظر بگیریم، هماهنگی که باید بین بازیکنان 
شکل می گیرد و آنها در شرایط بسیار خوبی قرار می گیرند. 
کادرفنی و بازیکنان باید به درک متقابلی از هم برسند تا 
بتوانند رویای صعود به المپیک را به حقیقت مبدل کنند. 
طرفداران استخوان بندی هر تیمی هستند اما اشتباهات 
مدیریتی باعث شده تا آنها از استقلال دور شوند. راه درستی 
را انتخاب نکردیم و تماشاگران را از دست می دهیم. ثبات در 
مدیریت باعث خواهد شد تا استقلال به قهرمانی برسد اما 
این تیم در چند سال اخیر ١٠ مدیرعامل عوض کرده است. 
بایرن مونیخ در کل دوران حیات خود این همه مدیرعامل 
نداشته است. شکی نیست در فوتبال ایران با فقر مهاجم گلزن 
روبه رو هستیم و دلیل اصلی آن بازی کردن بیشتر تیم ها با 
تک مهاجم به عنوان مهاجم هدف است. بهترین تیم دنیا هم 
نیاز به مهاجم تمام کننده دارد چون با تساوی های صفر بر 
صفر هیچ تیمی قهرمان نخواهد شد حتی اگر بهترین تیم 
دنیا باشد. در یک تیم دروازه بان، دفاع میانی، هافبک دفاعی 
و مهاجم ستون های اصلی هستند و پرسپولیس و تمامی 
تیم های از این مقوله خارج نیستند. بدون شک سرمربی 
پرسپولیس برنامه هایی دارد و باید منتظر ماند تا استراتژی 

تیمش را در مسابقات دید.

اسماعیل حلالی هافبک سال های دور 
پرسپولیس در مورد شرایط فعلی شاگردان 
گل محمدی پیش از شروع رقابت های لیگ 

برتر صحبت کرد. 
   در خصوص وضعیت این روزهای 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 پرسپولیس ممکن است روی کاغذ به نظر 
برسد اوضاع خوبی داشته باشد و بازیکنان خوبی 
در اختیار داشته باشد ولی مشکلات زیادی هم 
دارد که نباید زیر سایه این مسائل قرار بگیرد. 
شما نگاه کنید اردوی آماده سازی پیش فصل 
یکی از مسائل حداقلی برای یک باشگاه است 
که می خواهد برای قهرمانی و لیگ قهرمانان 
آسیا بجنگد و وقتی این موضوع حداقلی فراهم 
نمی شود یعنی شرایط خوب نیست. شما نگاه 
کنید تراکتور و سپاهان چه آماد ه سازی خوبی 
داشتند. انواع و اقسام ستاره ها را جذب کردند 
و اردوی ترکیه هم برپا کردند و این شکل 
آماده سازی تیمی است که می خواهد برای 
قهرمانی بجنگد. پرسپولیس اردوی خارجی که 
نداشت و در برخی پست ها هم هنوز نتوانسته 
بازیکن بگیرد و نیاز به چند مهره دیگر دارد تا 

تکمیل شود.
   نظر شما  در مورد دربی هفته پنجم 

چیست؟
 به نظرم این قرعه برای دربی زود بود، چراکه 
۵-۶ هفته اول تیم ها هنوز تحت تاثیر بدنسازی 
هستند و کیفیت لازم را ندارند و از همین رو 
احتمالاً دربی کم کیفیتی را شاهد خواهیم بود. 
با این حال فکر می کنم شرایط پرسپولیس در 
هفته پنجم بهتر باشد، چراکه تغییرات به مراتب 
کمتری نسبت به استقلال داشته و در شروع 
فصل هماهنگ تر از حریف سنتی خودش است. 

محسن بیاتی نیا
 کارشناس فوتبال 

حلالی:  
برگزاری دربی

 در هفته پنجم 
جالب نیست! 

مشکل تکراری 

تاج: 

سرخابــی ها و بدهی مالیاتــی 

در موضوع حق پخش آدرس درست در مجلس شورای اسلامی است

درودگر: فوتبال ایران مریض است
مدیرعامل باشگاه نساجی مازندران از 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی درخواست 
کرد تا اقداماتی برای پرداخت حق پخش 
تلویزیونی به باشگاه های کشورمان انجام دهند. 
صادق درودگر پس از پایان سمینار سالانه 
مدیران عامل باشگاه های لیگ برتر، دسته 
اول و فوتبال بانوان کشور، با انتقاد از پرداخت 
نشدن حق پخش تلویزیونی به باشگاه ها 
اظهار داشت: صداوسیما در پرداخت حق 
پخش محدودیت دارد و اگر باشگاه ها قرارداد 
حق پخش نداشته باشند، از حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا محروم می شوند. در این صورت 
لیگ ما حرفه ای نخواهد بود. وی با بیان اینکه 

باشگاه های ایرانی درآمد ثابتی از فوتبال ندارند، 
بیان کرد: اعضای کمیسیون تلفیق مجلس 
شورای اسلامی که برای برنامه هفتم بودجه 
می نویسند، با توجه به مطالبات مردم در حوزه 
فوتبال و خدمات این رشته به کشور، محبت 
کنند بودجه ای برای صداوسیما در نظر بگیرند 
تا حق پخش فوتبال هم پرداخت شود. بودجه 
باشگاه های ما از اسپانسرها یا شرکت های 
دولتی و نیمه دولتی است. مدیرعامل باشگاه 
نساجی مازندران در ادامه عنوان کرد: قالیباف 
اعضای  و  نمایندگان  مجلس(،  )رئیس 
کمیسیون تلفیق مجلس در این زمینه اقدام 
عاجلی کنند. قرار شد باشگاه های ما نامه هایی 

به مجلس، فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
بنویسند تا سریعا در این زمینه کمک شود. این 
هشدار را می دهم و اعلام می کنم که چنین 
خطری برای باشگاه های ما وجود دارد. حل 
این مسأله به خودمان، فدراسیون و وزارت 
ورزش و جوانان بستگی دارد؛ به ویژه وزارت 
ورزش که باید لایحه بدهد. وی به دو قهرمانی 
آخر تیم های باشگاهی کشورمان در لیگ 
قهرمانان آسیا اشاره و تصریح کرد: استقلال و 
پاس در چه سالی قهرمان آسیا شدند؟ ما دیگر 
چنین افتخاری را کسب نکردیم و باید به آن 
روزها بازگردیم. تیم امید بیشتر از ۴٠ سال 
است که به المپیک نمی رود؛ چون فوتبال ما 

مریض است و بیماری اقتصادی، ساختاری 
و برنامه ریزی دارد. مجلس باید حق فوتبال 
را به آن برگرداند. مدیرعامل باشگاه نساجی 
مازندران در پاسخ به این پرسش که چه 
مبلغی برای حق پخش تلویزیونی تعیین شده 
است، گفت: ما مبلغی پیش بینی نکرده ایم. 
AFC و فیفا بررسی کردند و آن زمان، ارزش 
لیگ برتر ایران برای حق پخش تلویزیونی 
را حدود ۴۵٠ میلیون یورو برشمردند. ما این 
مبلغ را نمی خواهیم و تمایل داریم مبلغی 
منطقی و امکان پذیر به باشگاه ها پرداخت 
شود. درخواست کردیم تا نشستی با اعضای 

کمیسیون تلفیق مجلس داشته باشیم. 

صنعت نفت آبادان که در 
ت  ا تغییر شته  گذ فصل 
زیادی در خط دروازه داشت 
و شرایط خوبی در عقب زمین 
پشت سر نگذاشته بود، حالا با 
فهد طالب، گلر تیم ملی عراق، 
به توافق نهایی رسید. فهد 
طالب که ۲۵ بازی ملی در 
کارنامه دارد در فصل گذشته 
عضو تیم نیروی هوایی بود.

 برایان دابو هافبک 31 ساله 
بورکینافاسویی که سابقه 
بسیار خوبی در فوتبال ایتالیا 
طی سال های اخیر دارد و در دو 
فصل گذشته برای ریزه اسپور 
و آریس به میدان رفته، قرار 
است در فصل پیش رو نقش 
مهمی در مرکز میدان برای 
طلایی پوشان اصفهانی زیر 

نظر مورایس ایفا کند. 

منچسترسیتی و اتلتیکو مادرید 
از ساعت 1۵. 1۵ دیروز به وقت 
تهران در ورزشگاه جام جهانی 
سئول به مصاف هم رفتاند. 
دیداری که قرار بود ساعت 14. 30 
برگزار شود ولی بارندگی بسیار 
شدید در سئول باعث تعویق 
4۵ دقیقه ای این بازی شد. حتی 
تصور می شد بازی لغو شود ولی 

شدت باران فروکش کرد.

ت
شــ

س نو
عک

        باران   گلر خرید خارجی

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال از احتمال تأخیر یکی 
دو روزه در آغاز بیست وسومین دوره مسابقات فوتبال لیگ برتر 

باشگاه های خبر داد. 
  موانع ورود VAR به ایران

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال درباره اینکه طبق 
گفته زارعی رئیس دپارتمان صدور مجوز حرفه ای، استفاده 
از سیستم کمک داور ویدئویی امسال اجباری نیست، گفت: 
VAR مسئله ای است که صد درصد در لیگ ما اجرایی خواهد 
شد. این یک ضرورت و قانون است. قانون امسال می گوید الزامی 
نیست، ولی ضرورتش صد درصد است. با شرکت چشم انداز 
کار را پیش می بردیم، ولی شرکتی که با چشم انداز کار می کرد 
ABS بود که آخر کاری  نامه ای نوشت و گفت چون بیش از ١٢ 
درصد تجهیزات من آمریکایی است و نمی توان آن را بدهم. به 
همین دلیل متوسل به فیفا شدیم و خودم در حال مذاکره با 
فیفا هستم. خوشبختانه فیفا دنبال این است کل دستگاه ها را از 
ABS تحویل بگیرد و به ایران بدهد. این کار قانونی است. می ماند 
پولش که از طریق حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان به معاون 
اول رئیس جمهور نامه ای ارسال کردیم و گفتیم ABS دو میلیون 
و ٣٠٠ هزار دلار به صورت یک جا می خواهد تا دستگاه های 

لازمه را بدهد. این پول ضروری است و دو جلسه در نهاد ریاست 
جمهوری برگزار و بحث های زیادی کردیم، ولی تا الان این پول 
تحویل ما داده نشده است. همکاران من به سوئیس رفتند و 
دبیرکل و معاونت بین الملل فدراسیون با فیفا مذاکره کردند و 
فیفا نیز اعلام کرده گرفتن این دستگاه ها جزو تحریم ها نیست. 

  حق پخش
تاج در مورد گرفتن حق پخش تلویزیونی برای باشگاه ها 
تصریح کرد: امروز باشگاه ها نامه ای را امضا و به سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال تکلیف کردند که پیگیر حق پخش باشیم. 
حق پخش موضوع بسیار مهمی است که باید حل شود. 
امروز مفصل بحث کردیم و ساعت ١۴ نیز با برخی مدیران 
درباره سقف بودجه و همچنین حق پخش جلسه ای خواهیم 
داشت. به دوستان گفتم الان آدرس درست در مجلس شورای 
اسلامی است. مجلس باید در لایحه تلفیق، حق پخش را ببیند. 
کمیسیون فرهنگی باید این لایحه را می برد که نبرد. کمیسیون 
فرهنگی وزارت ورزش نیز باید این لایحه می برد که این اتفاق 
نیفتاد. در کمیسیون فرهنگی همان چیزی تصویب شده که 
در برنامه ششم به تصویب رسیده است و اصلًا کارایی لازم را 
نداشت. به همین خاطر، مدیران باشگاه ها بابت این موضوع 

ناراحت بودند. تنها جایی که داریم کمیسیون تلفیق است و باید 
این بودجه را لحاظ کنند. ما اعضای کمیسیون تلفیق را دیدیم و 
نامه ای به رئیس مجلس دادیم که اگر حق پخش در برنامه هفتم 
دیده نشود به مشکل می خوریم، چراکه در صدور مجوز حرفه ای 
ما را الزام خواهند کرد که باشگاه ها با صداوسیما قرارداد داشته 
باشند. در بحث لیگ قهرمانان آسیا و جام ملت های آسیا چنین 
مانعی برای پخش به وجود آمده است و در حال برداشتن این 
موانع هستیم تا مردم برای دیدن بازی ها به مشکل نخورند. 
اینجا باید به صورت جدی دنبال حق پخش باشیم. بار دیگر 
نامه باشگاه ها را به رئیس مجلس خواهیم داد، اما مسأله اصلی 

کمیسیون تلفیق است. 
  لیگ برتر 

وی درباره حضور بانوان در ورزشگاه ها یادآور شد: حضور 
بانوان مسیر خودش را طی می کند و مصوبه هایی که باید از نظر 
قانونی گرفته می شد، گرفته شده است. الان دنبال این هستیم 
که کدام ورزشگاه ها می توانند میزبان حضور بانوان باشند. یکی 
دو ورزشگاه آمادگی حضور بانوان را دارند و شاید به خاطر 
همین موضوع و یکی دو موضوع دیگر، شروع لیگ برتر یکی 

دو روز عقب بیفتد. 


